

Label, front panel (Bilingual) Spectam Scour-Halt 500 mL– Vetoquinol N.-A. Inc.

DIN 02174650

Antibiotic / Antibiotique

Veterinary Use Only

Usage vétérinaire seulement

Pr **Spectam[®] Scour-Halt**

Spectinomycin Solution

Solution de spectinomycine

Net 500 mL

Active ingredients

Spectinomycin

(from spectinomycin dihydrochloride pentahydrate)

per/par mL

50 mg

(sous forme de dichlorhydrate pentahydrate)

Ingrédients actifs

Spectinomycine

(sous forme de dichlorhydrate pentahydrate de spectinomycine)

WARNINGS:

Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 21 days after the latest treatment with this drug. When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

MISES EN GARDE :

Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 21 jours après le dernier traitement avec ce médicament. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

® Registered Trade Mark of / Marque déposée de :

Vetoquinol N.-A. Inc.

2000 ch. Georges, Lavaltrie, QC, Canada, J5T 3S5

Code 09324



Label, left panel Spectam Scour-Halt 500 mL– Vetoquinol N.-A. Inc.

DESCRIPTION:

Antibiotic. Oral solution for pig scours.

INDICATIONS:

For the treatment of bacterial enteritis (white scours) associated with *Escherichia coli* in pigs under 4 weeks of age.

DOSAGE and ADMINISTRATION:

To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently.

Pigs under 4.5 kg: 1 mL (1 pump) twice daily.

Pigs over 4.5 kg: 2 mL (2 pumps) twice daily.

Unscrew the plunger and then press it a few times to prime the pump and the clear plastic tube with medication. To administer **Spectam Scour-Halt**, insert the plastic tube in the pig's mouth and press the plunger to obtain the desired dose. Each full depression of the plunger delivers 1 mL of solution. Treatment may be continued twice daily for 3 to 5 days. If pigs do not improve within 48 hours, the diagnosis should be re-evaluated.

CAUTIONS:

This product is intended for use only in pigs under 4 weeks of age or weighing less than 6.8 kg.

STORAGE:

Store between 15°C and 25°C.

UPC: 6 73994 09324 4

Label, right panel Spectam Scour-Halt 500 mL– Vetoquinol N.-A. Inc.

DESCRIPTION :

Antibiotique. Solution orale contre la diarrhée des porcs.

INDICATIONS :

Pour le traitement de l'entérite bactérienne (diarrhée blanche) à *Escherichia coli* chez les porcs de moins de 4 semaines.

POSOLOGIE et MODE D'ADMINISTRATION :

Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence.

Porcs de moins de 4,5 kg : 1 ml (1 pression) deux fois par jour.

Porcs de plus de 4,5 kg : 2 ml (2 pressions) deux fois par jour.

Dévisser le piston et le presser à quelques reprises pour remplir le tube de médicament. Pour administrer **Spectam Scour-Halt**, insérer le tube en plastique dans la gueule du porcelet et enfoncer le piston jusqu'à la dose désirée. Chaque pression du piston jusqu'au fond fournit 1 ml de solution. L'administration biquotidienne du médicament peut se poursuivre pendant 3 à 5 jours. Si l'état des porcs ne s'améliore pas dans les 48 heures, le diagnostic devrait être réévalué.

PRÉCAUTIONS :

Administrer ce produit seulement aux porcs de moins de 4 semaines ou pesant moins de 6,8 kg.

ENTREPOSAGE :

Entreposer entre 15°C et 25°C.

Lot :
Exp. :
991262A

Label, front panel (Bilingual) Spectam Scour-Halt 240 mL– Vetoquinol N.-A. Inc.

DIN 02174650

Antibiotic / Antibiotique

Veterinary Use Only

Usage vétérinaire seulement

Pr Spectam[®] Scour-Halt

**Spectinomycin Solution
Solution de spectinomycine
Net 240 mL**

Active ingredients	per/par mL	Ingrédients actifs
Spectinomycin (from spectinomycin dihydrochloride pentahydrate)	50 mg	Spectinomycine (sous forme de dichlorhydrate pentahydrate de spectinomycine)

WARNINGS:

Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 21 days after the latest treatment with this drug. When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

MISES EN GARDE :

Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 21 jours après le dernier traitement avec ce médicament. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors de la portée des enfants.

Code



® Registered Trade Mark of / Marque déposée de :
Vetoquinol N.-A. Inc.
2000 ch. Georges, Lavaltrie, QC, Canada, J5T 3S5
Made in/Fabriqué au Canada

Label, left panel Spectam Scour-Halt 240 mL– Vetoquinol N.-A. Inc.

DESCRIPTION:

Antibiotic. Oral solution for pig scours.

INDICATIONS:

For the treatment of bacterial enteritis (white scours) associated with *Escherichia coli* in pigs under 4 weeks of age.

DOSAGE and ADMINISTRATION:

To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently

Pigs under 4.5 kg: 1 mL (1 pump) twice daily.

Pigs over 4.5 kg: 2 mL (2 pumps) twice daily.

Unscrew the plunger and then press it a few times to prime the pump and the clear plastic tube with medication. To administer **Spectam Scour-Halt**, insert the plastic tube in the pig's mouth and press the plunger to obtain the desired dose. Each full depression of the plunger delivers 1 mL of solution. Treatment may be continued twice daily for 3 to 5 days. If pigs do not improve within 48 hours, the diagnosis should be re-evaluated.

CAUTIONS:

This product is intended for use only in pigs under 4 weeks of age or weighing less than 6.8 kg.

STORAGE:

Store between 15°C and 25°C.

Label, right panel Spectam Scour-Halt 240 mL– Vetoquinol N.-A. Inc.

DESCRIPTION :

Antibiotique. Solution orale contre la diarrhée des porcs.

INDICATIONS :

Pour le traitement de l'entérite bactérienne (diarrhée blanche) à *Escherichia coli* chez les porcs de moins de 4 semaines.

POSOLOGIE et MODE D'ADMINISTRATION :

Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence.

Porcs de moins de 4,5 kg : 1 ml (1 pression) deux fois par jour.

Porcs de plus de 4,5 kg : 2 ml (2 pressions) deux fois par jour.

Dévisser le piston et le presser à quelques reprises pour remplir le tube de médicament. Pour administrer **Spectam Scour-Halt**, insérer le tube en plastique dans la gueule du porcelet et enfoncer le piston jusqu'à la dose désirée. Chaque pression du piston jusqu'au fond fournit 1 ml de solution. L'administration biquotidienne du médicament peut se poursuivre pendant 3 à 5 jours. Si l'état des porcs ne s'améliore pas dans les 48 heures, le diagnostic devrait être réévalué.

PRÉCAUTIONS :

Administrer ce produit seulement aux porcs de moins de 4 semaines ou pesant moins de 6,8 kg.

ENTREPOSAGE :

Entreposer entre 15°C et 25°C.

Lot :
Exp. :